
 

 

Torekov om 15 år 
Jag hoppas att skolan kommer bygga upp igen om 15 år. För jag 
tycker det är trist att 
skolan ska läggas ner och rivas. Jag vill att vi ska bygga en 
bowlingbana. 
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